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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θεσσαλονίκη, 14/04/2020  

Των: Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

         Απόστολου Αβδελά, βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων  

Υπόψη: κας αρμόδιας Υφυπουργού Πρόνοιας και Κοινωνικής Αλληλεγγύης

ΘΕΜΑ: «Δομές φιλοξενίας αστέγων στη Θεσσαλονίκη»

Κύριε Υπουργέ και κυρία Υφυπουργέ,

Η  αυξανόμενη  παρουσία  αστέγων  στην  πόλη  της  Θεσσαλονίκης  είναι,  δυστυχώς,  μία

πραγματικότητα των τελευταίων ετών. Οι πολίτες αυτοί, εκ των πραγμάτων, δεν έχουν κάποιο

σπίτι για να παραμείνουν, προκειμένου να συμβάλλουν στον περιορισμό της διασποράς του ιού

«COVID-19» και φυσικά, στερούνται βασικών μέσων υγιεινής και διατροφής, που θα μπορούσαν

να τους εξασφαλίσουν μια κάποια προστασία. Είναι, κατά συνέπεια, περισσότερο από κάθε άλλη

φορά αναγκαία η εξασφάλιση από την Πολιτεία δομών φιλοξενίας γι’ αυτούς τους ανθρώπους.   

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω:

Ερωτώνται ο κος Υπουργός και η κα Υφυπουργός:

1. Έχει γίνει κάποια καταγραφή του αριθμού των αστέγων στην πόλη της Θεσσαλονίκης; Αν ναι,

πόσοι είναι αυτοί, έστω, κατά προσέγγιση;

2. Πόσοι από τους ως άνω άστεγους είναι Έλληνες και πόσοι αλλοδαποί; Οι δε αλλοδαποί από

ποιες χώρες προέρχονται;
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2.  Πόσες δομές  φιλοξενίας  αστέγων διαθέτει  αυτή τη  στιγμή  η πόλη της Θεσσαλονίκης,  που

βρίσκονται, και μέχρι πόσους άστεγους μπορεί να φιλοξενήσει η κάθε μία από αυτές;

3. Προτίθεσθε να μεριμνήσετε για την ως άνω κατηγορία συνανθρώπων μας, και αν ναι, ποια

είναι τα σχετικά μέτρα που σκοπεύετε να υλοποιήσετε και πότε αναμένεται η εφαρμογή τους;

Οι ερωτώντες βουλευτές

Κωνσταντίνος Χήτας

Απόστολος Αβδελάς


